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ČESKÝ SVAZ VČELAŘŮ, z.s. 

Ústřední kontrolní komise 

Křemencova 8, 115 24 Praha 1 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ----------------------- 

UKK 2023-14/1 

Zápis z jednání Ústřední kontrolní komise ČSV z.s., konaného ve 
dnech 

10.11.2023 – 11.11.2023 v hotelu Pramen Praha 
 

 
Přítomni: Aleš Frühbauer, Stanislav Doležel, Zdeněk Sedlář 
Omluveni: Radek Stehlík 
 
Program: 1. Zahájení 
                 2. Odsouhlasení zápisu ze dne 30.06.2023 – videokonference 
                 3. Informace z PRV 
                 4. Kontrola úkolů z minulého zápisu – otevřené případy 
                 5. Nové podání 
                 6. Různé 
                 7. Závěr 
 
Ad 1) Předseda ÚKK zahájil jednání, přivítal členy ÚKK. 
          Dále konstatoval přítomnost 3 členů ÚKK, účast je 75 %, tedy je komise  
          usnášeníschopná.  
          Př. Petra Mikšovská zaslala dne 25.10.2023 abdikaci na místo člena ÚKK. 
          S obdrženou abdikaci byla seznámena předsedkyně Svazu.    
 
Ad 2) Zápis z jednání č.j.: UKK 2023-8/1 obdržel každý člen komise. Nebylo připomínek a  
          zápis z videokonference ze dne 30.06.2023 byl přijat. 
 
Ad 3) Předseda ÚKK informoval členy komise o jednáních PRV. 
          Zejména bylo uvedeno: jakým způsobem a jaké doklady potřebují kandidáti na  
          člena ÚKK. 
          Členové komise se dále zabývali rekonstrukcí sídla Svazu – Křemencova. 
          Př. Sedlář ostatní členy upozornil na nutné údaje, které mají být zachyceny ve  
          stavebním deníku. 
          Bylo konstatováno, že je nutné provádět pravidelné kontroly čerpání finančních  
          prostředků. 
          Vklady do Spolkového rejstříku se zlepšily, ale 10 OO stále nemá vloženy žádný  
          přehled. Jsou to OO: Praha, Kolín, Praha – západ, Strakonice, Trutnov, Pardubice, 
          Plzeň – sever, Sokolov, Most, Ústí nad Labem. 
          K této části jednání bylo přijato: OO, které nevloží přehledy do Spolkového rejstříku do  
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          konce ledna, budou vyzvání k okamžité nápravě vkladů SR s možností kontroly.  
          Přímo na jednání PRV byl člen výboru OV informován o tom, že jeho OO  
          je mezi OO, které nevložily žádné přehledy do Sbírky listin SR. Předseda ÚKK byl ujištěn 
          o brzkém vložení přehledů do Sbírky listin SR.   
          Dalším bodem jednání bylo Rozhodnutí Nejvyššího soudu České republiky: 

- Usnesení NS ČR je ze dne 31.5.2023. 
- Stanovisko Advokátní kanceláře je ze dne 14.2.2023. 
- ÚKK požádá PRV o stanovisko daňového poradce ČSV k daňovým dopadům 

z rozhodnutí NS.  
 
Ad 4) Podání na př. Mikšovskou bylo ukončeno jejím odchodem za Svazu. 
 
          Ve věci č.j.: UKK 2023-4/1: 

- Byla konstatována nepřesná citace v zápisu z PRV ze dne 12.09.2023. Přesná citace 
zněla: 5.POTVRDILO své pověření ÚKK k vyřešení sporu, které schválilo dne 
14.3.2023 a 24.3.2023 týkající se činnosti OO. Členové komise předpokládají 
problematický vztah v dalším šetření u OV. Výše uvedenou část zápisu z PRV nebylo 
možné zveřejnit, protože její zveřejnění by mohlo být porušením GDPR. 
 

         Ve věci č.j.: UKK 2023-2/1 

- Kontrola u OO. OO neplní dohodnuté termíny. Bylo přijato následující rozhodnutí: 
                                            a) v sobotu 11.11.2023 podá vysvětlení kontrolor OV člen RV, 

                                         b) OO bude zaslaný dopis s upozorněním na kontrolu, 
                                         c) v případě opětovného nezájmu bude celá záležitost  
                                             předána PRV s návrhem na podání tr. oznámení, 
                                        d) po odchodu př. Mikšovské je nutné sestavit novou  
                                             kontrolní skupinu. 
Podavatel stížnosti neplní dohodnuté termíny a zároveň nezveřejnil přehledy o 
majetku a závazcích. 
Komise uvažuje u stěžovatele vykonat metodický přezkum. 
      

         Ve věci č.j.: UKK 2023-7/1 

- Pro zdravotní problémy nebyla zatím kontrola provedena. Z přípravy na kontrolu 
vyplynulo: Pověření ke kontrole zaslat všem členům kontrolní skupiny.  

 
 
Ad 5) Nové podání a stížnosti 

- Podání č.j.: UKK 2023-10/1 členů OO na členy výboru OV. 
V první části metodického přezkumu byly získány písemné dokumenty, které lze 
interpretovat i jako manipulace se seznamem zvolených funkcionářů. 

                Na sobotu 11.11.2023 je plánováno podání vysvětlení člena RV, který je 
                zároveň členem OV a jednatelem ZO. 
                U pokladníka OV – byly zjištěny možné majetkové delikty. 

Řešení u tohoto pokladníka OV bude zaujato stanovisko po druhé části 
metodického přezkumu u OO. V případě, že bývalý pokladník OV nebude nadále 
spolupracovat s OV, nepředá dokumenty a nevyúčtuje pokladní hotovost, bude OO 
doporučeno podání tr. podání. 

- Podání č.j.: UKK 2023-6 

Případ zatím nebyl otevřen. 
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- Podání č.j.: UKK 2023-12/1 

- Podání č.j.: UKK 2023-13/1 

U těchto nových podání členové komise přijali stanovisko, ve kterém konstatovali, 
že doručená podání neobsahují důkazy k činům, které jsou v něm uvedeny. 
Dále bylo rozhodnuto: ÚKK se bude uvedenými podáními zabývat až po obdržení 
dalších písemných podkladů. 

 
 
Jednání ÚKK bylo přerušeno s tím, že bude pokračováno následující den při jednání RV. 
PRV bylo s tímto postupem seznámeno. 
 
 
Druhý den jednání – sobota 11.11.2023 
 
Jednání zahájil a řídil předseda ÚKK. 
 
1. Př. jednatel ZO, člen RV podal vysvětlení k nesouladu uvedených funkcionářů v CIS 
s Evidenčním listem ZO a se zápisem ve Spolkovém rejstříku. Seznámil členy komise 
s nakládáním s CIS v jeho ZO. Zároveň přijal zodpovědnost za zápisy v CIS a zápisy ve 
Spolkovém rejstříku. 
Přijal nabídnutou dohodu o ukončení funkce v OV a RV ke dni 31.1.2024. 
Funkce u ZO je zcela v kompetenci ZO. 
 
2. Př. kontrolor OV, člen RV podal vysvětlení k OO. 
Uvedl: 

- OV se za celý rok 2022 nesešel, nebo mu není známo žádné jednání OV. 
- Nebyla provedena kontrola účetnictví za roky 2021 a 2022. 
- Účetní agenda mu nebyla předložena, a tedy není schopen uvést v jakém je stavu. 

Členové komise byli touto informací velmi překvapení a konstatovali nutnost provedení 
kontroly u této OO.  
 
3. Př. předseda OV, člen RV byl konfrontován se skutečností, že jeho OO nevložila žádné 
přehledy do SR. Předseda OV slíbil nápravu ve vkladech do Sbírky listin RS. 
 
Ad 6) Různé 
Členové komise se zúčastnili prvního kontrolního dne na stavbě – Křemencova. 
Př. Vladimír Sedlář otevřel otázku Dopisu KKV JMK.  
Dopis KKV JMK je jedním z bodů programu RV. 
  
 
Ad 7) Závěrem jednání komise předseda ÚKK poděkoval členům za jejich přístup k jednání a 
          za jejich náměty k další činnosti ÚKK. 
 
Sepsáno v Praze dne 11.11.2023 
Zapsal: Aleš Frühbauer – předseda ÚKK 
 
Za správnost: Stanislav Doležel, Zdeněk Sedlář 


